
Interpelácia č. 24/2018   
 

 

2. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 5.3.2018  

 

 

Mgr. Pristáš: 

V parku posledný týždeň bolo vyrúbaných niekoľko desiatok stromov. Na webovej stránke 

mesta sa píše, že je to na základe súhlasu krajského pamiatkového úradu. V minulosti však 

odbor životného prostredia podmieňoval výrub suchých aj poškodených stromov 

vypracovaním plánu náhradnej výsadby v mestskom parku odborne spôsobilou osobou. 

Chcem sa opýtať, či mesto má takýto plán náhradnej výsadby vypracovaný. 

 

PhDr. Čižmár: 

Plán náhradnej výsadby nie je vypracovaný, náhradná výsadba sa realizuje, bolo tomu tak aj 

minulý rok, mali ste tu informáciu od pána Mgr. Fazekaša, v akom počte, v akom rozsahu. 

Takisto sa plánuje riešiť náhradná výsadby aj v aktuálnom roku.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


